
 
Møteprotokoll 

 
 
Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Kommunehuset 
Dato: 12.12.2016 
Tidspunkt: 10:00- 11:30 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jan Helge Jensen Medlem  
Ågoth Boberg Medlem  
Kitty Karlsen Medlem  
Aslaug Thomassen Medlem  

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Eilif Andersen Medlem  
   
   
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Sonja Henriksen Eilif Andersen  
   

 
Merknader 
Eldrerådet savner sekretær til møtene. 
Oppretting av frivillighetssentral ser vi på som veldig positivt. 
 
Jan Helge Jensen forlot møtet kl 10.40. 
 
Ordfører Eirik Losnegaard Mevik møtte. 

 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
  
  

Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
______________________ ______________________ _______________________ 
Sonja Henriksen  Ågoth Boberg 
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PS 19/16 Uttalelse til budsjett 2017 og økonomiplan 2017-2020 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 12.12.2016  
 

Behandling: 
Ordfører påpekte at innstillingen fra administrasjonssjefen ikke var sendt ut til utvalget. 
Ordfører orienterte om budsjettet – herunder Gargo og helse generelt. 
 
Forslag fra eldrerådet:  

 Turnusen må gjennomgås på Gargo – sykepleierturnus som fordeles slik at vaktene 
fordeles over hele døgnet. 

 Ergoterapeut – skal stillingen videreføres? 
 Eldrerådet ser heller det mer viktig å holde nivået på fysioterapeuter på samme nivå som 

i dag. 
 Eldrerådet etterspør ressurser i forhold til aktiviteter på hybelhuset på dagtid. Rådet ber 

om at administrasjonen ser på muligheten for å omdisponere ressurser i den grad det er 
mulig, slik at dette kan komme på plass i noen grad. 

 Eldrerådet ønsker at det på sikt sees på muligheten for å utvide arealet i «hallen» på 
Gargo. Dette mener rådet vil gi bedre trivsel for beboerne. 

 Eldrerådet har totalt kr. 29.000,- til disposisjon for bruk til ulike formål. Det er ønskelig 
at en fikk en noe større sum til disposisjon. 

 
Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

 Turnusen må gjennomgås på Gargo – sykepleierturnus som fordeles slik at vaktene 
fordeles over hele døgnet. 

 Ergoterapeut – skal stillingen videreføres? 
 Eldrerådet ser heller det mer viktig å holde nivået på fysioterapeuter på samme nivå som 

i dag. 
 Eldrerådet etterspør ressurser i forhold til aktiviteter på hybelhuset på dagtid. Rådet ber 

om at administrasjonen ser på muligheten for å omdisponere ressurser i den grad det er 
mulig, slik at dette kan komme på plass i noen grad. 

 Eldrerådet ønsker at det på sikt sees på muligheten for å utvide arealet i «hallen» på 
Gargo. Dette mener rådet vil gi bedre trivsel for beboerne. 

 Eldrerådet har totalt kr. 29.000,- til disposisjon for bruk til ulike formål. Det er ønskelig 
at en fikk en noe større sum til disposisjon. 

 
 
 



Administrasjonssjefens innstilling 
Uten innstilling. 
 
 


